
PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XXI/20 

z XXI sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 2 marca 2020 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:14, zakończono o godzinie 11:51. 

Przewodniczył Piotr Karol Bujwieki Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Protokołował Bartłomiej Klim -  Wydział Ewidencji i Organizacji.

Obecni:

1/ Radni: wg załączonej listy obecności.

2/ Burmistrz Sokółki Ewa Kulikowska, Zastępca Burmistrza Adam Marian Kowalczuk, Zastępca 
Burmistrza Adam Juchnik, Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz -  wg. załączonej listy 
obecności.

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście -  wg. 
załączonej listy obecności -  wg. załączonej listy obecności.

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na tablicy 
ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2020 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2020-2030.
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych, 

których zarządcą jest Gmina Sokółka.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż trzy lata lub czas nieoznaczony.

7. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/74/2019 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 13 

czerwca 2019r w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego 
lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

9. Zamknięcie sesji.



Przebieg posiedzenia.

Ad. 1

Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Karol Bujwicki w imieniu Radnych Rady Miejskiej oraz 
Radny Robert Rybiński w imieniu Klubu Radnych, podziękowali pani Joannie Korzeniewskiej za 
wieloletnią opiekę nad Radą Miejską oraz życzyli dalszych sukcesów zawodowych.

Radny Borowski zwrócił się z pytaniem do Pani Burmistrz o powód zmiany stanowiska pani Joanny 
Korzeniewskiej oraz powód braku uzgodnienia tej decyzji z Radą Miejską.

Pani Burmistrz wyjaśniła, że zmiana stanowiska wystąpiła na wniosek pani Joanny Korzeniewskiej 
oraz Zastępcy Burmistrza Adama Kowalczuka.

Przewodniczący na podstawie listy obecności i stanu faktycznego stwierdził prawomocność obrad 
Rady, obecnych było 19 radnych.

Przedstawienie porządku obrad.

Pełnomocnik Burmistrza Antonii Stefanowicz złożył wniosek o dodanie do porządku obrad pkt. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacji na lata 2020-2022. Pan Pełnomocnik przedstawił również projekt 
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Karol Bujwicki złożył wniosek ws. Uchwały dot. nadanie 
nazwy rondu u zbiegu ul. Mariańskiej, ul. Wincentego Witosa, ul. Władysława Reymonta w 
Sokółce.

Radny Rybiński zaproponował uzgodnienie decyzji nadania imienia rondu z Marszałkiem 
Województwa Podlaskiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym nadawanie 
nazw ulic powiatowych, wojewódzkich oraz gminnych należy do Rady Gminy, na której terenie ta 
droga się znajduje.

Radny Rybiński zauważył również, że projekt uchwały nie był opiniowany przez żadną komisję.

Przewodniczący Komisji Finansów powiedział, że była ona opiniowana na Komisji Finansów.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacji na lata 2020-2022.

Radni przyjęli punkt do porządku obrad „za” głosowało 18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad uchwały 
dot. nadanie nazwy rondu u zbiegu ul. Mariańskiej, ul. Wincentego Witosa, ul. Władysława 
Reymonta w Sokółce.

„Za” głosowało 4 radnych, „przeciw” głosowało 6 radnych. Uchwała nie została wprowadzona do 
porządku obrad.

Pani Burmistrz poprosiła, o poruszenie tematu odpadów w Sokółce oraz epidemii Koronawirusa, 
pod koniec sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie nowy porządek obrad.

„Za” głosowało 17 radnych, „przeciw” głosował 1 radny, 1 radna wstrzymała się od głosu.



Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2020 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2020-2030.
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych, 

których zarządcą jest Gmina Sokółka.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż trzy lata lub czas nieoznaczony.

7. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/74/2019 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 13 

czerwca 2019r w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego 
lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacji na lata 2020-2022.

10. Zamknięcie sesji.

Ad. 2

Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
Sokółka na 2020 rok. Zmiany dot. Załącznika Inwestycyjnego przedstawił Zastępca Burmistrza 
Adam Juchnik. Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Załączniku dotacyjnym.

Wiceprzewodniczący Andrzej Kirpsza, wyjaśnia powód złożenia wniosku o zakup pojazdu dla 
OSP, podkreślając wkład własny OSP. Radny złożył również dwa wnioski w imieniu Sołtysów: o 
podwyżkę dla Sołtysów oraz o przeniesienie części oszczędności z wydatków na utrzymanie dróg 
w czasie zimy, na konserwacje dróg wiejskich.

Radni Karol Krokos i Jarosław Panasiuk wyrazili swoje poparcie ws. kupna pojazdu dla OSP.

Radny Piotr Borowski zwraca się z pytaniem do Zastępcy Burmistrza Adama Juchnika o 
uzasadnienie wysokości kosztu adaptacji budynku Szkoły Podstawowej Nr. 1 do potrzeb żłobka.

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik odpowiedział, że specyfikacja jest dostępna na stronie Urzędu 
Miejskiego wraz ze wszystkimi szczegółami. Powiedział również, że zgodnie z ustawą o 
zamówieniach publicznych była to oferta najniższa z dostępnych na rynku.

Radny Piotr Borowski zauważył, że jego zdaniem modernizacja starego budynku zamiast stawiania 
nowego budynku jest błędem. Poprosił również o podatnie powierzchni użytkowej budynku.

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik przypomniał, że budynek będzie służył jako żłobek dla dzieci, 
a więc musi być do tego odpowiedni przystosowany.

Radny Karol Puszko zapytał o termin powstania żłobka oraz o rozmieszczenie dzieci z Przedszkola 
nr 5, w innych placówkach.

Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk odpowiedział, że dzieci z Przedszkola nr 5 zostaną 
przeniesione na czas remontu przedszkola do Przedszkoli nr 3 lub Przedszkola nr 4.

Radny Karol Puszko poprosił również o poinformowanie rodziców ws. sytuacji w żłobku.

Radny Daniel Supronik zapytał o rozlicznie projektu na budowę budynku przy ul. Dąbrowskiego 
na cele społeczne oraz zapytał o to czy gmina Sokółka będzie musiała zwrócić część kosztów w 
związku z niedotrzymaniem warunków umowy projektu unijnego.



Pani Burmistrz Ewa Kulikowska poinformowała o trwającej aktualnie kontroli ws. projektu, 
zaprzeczyła potrzebie zwrócenia jakiejkolwiek kwoty pieniędzy przez Gminę Sokółka, 
przypomniała o trwającej kontroli i stwierdziła, że wszystko się wyjaśni po jej zakończeniu.

Radny Karol Puszko zapytał Panią Skarbnik o zaległości w płatnościach za śmieci.

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie ma aktualnie żadnych zaległości w płatnościach za śmieci. 
Przypomniała również, że mieszkańcy są zobowiązani płacić za śmieci, pomimo utrudnień 
związanych z wywozem ich. Pani Burmistrz zauważyła również, że w Gminie Sokółka ceny 
wywozu śmieci jest nadal jedną z najniższych w porównaniu z innymi Gminami.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka 
na 2020 rok.

Radni 15 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi się” przyjęli

Uchwałę nr XXI/140/2020

Ad. 3

Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek przedstawiła Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sokółka na lata 2020-2030.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni 17 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” przyjęli

Uchwałę Nr XXI/141/2020

Ad. 4

Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni 18 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęli

Uchwałę Nr XXI/142/2020

Ad. 5

Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 
za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych, których zarządcą jest Gmina Sokółka.

Radny Piotr Borowski pyta Pełnomocnika Burmistrza Antoniego Stefanowicza o koszt dowieszania 
opraw oświetlenia ulicznego na słupach PGE.

Pełnomocnik Burmistrza Antoniego Stefanowicza odpowiada na pytanie Radnego Piotra Borowskiego, 
podając kwotę jaką PGE zaproponowało Gminie Sokółka.

Radny Daniel Supronik wyrażam sprzeciw uchwale, argumentując to tym, że podniesienie cen za zajęcie 
pasa drogowego może negatywnie wpłynąć na lokalnych przedsiębiorców.

Pełnomocnik Burmistrza Antoniego Stefanowicza odpowiada Radnemu Danielowi Supronikowi, że 
prace niektórych przedsiębiorców mogą być przeprowadzane szybciej, a co za tym idzie koszty zajęcia 
pasa drogowego mogą być niższe.



Radny Jarosław Panasiuk wnioskuje o obniżenie kosztów za zajęcie pasa drogowego ze względu to, że 
gminna spółka MPWiK może ponosić dodatkowe koszty.

Pani Burmistrz Ewa Kulikowska przypomina o tym, że stawka proponowana przez Gminę Sokółka jest 
taka sama, jak stawki obowiązujące w Powiecie Sokolskim.

Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz przypomina o niskich wpływach z tytułu zajęcia pasa 
drogowego na rok 2019.

Radny Daniel Supronik przypomina o tym, że przedsiębiorcy rosnące koszty przeniosą na inwestorów.

Radny Karol Puszko mówi, że wzrost cen za zajęcie pasa drogowego, może spowodować utrudnienia 
w porozumieniu między przedsiębiorcami a klientami.

Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz odczytuje zalecenie Ministerstwa Cyfryzacji odnośnie 
stawek za zajęcie pasa drogowego.

Pani Burmistrz ponownie przypomina o tym, że Gmina proponuje takie same stawki, jakie obowiązują 
już w Powiecie.

Radny Karol Krokos składa wniosek o 5 minut przerwy.

Radni w przegłosowali przyjęcie wniosku 8 głosami „za”.

Przerwa zaczęła się o 11:22 i zakończyła o 11:27.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radny Krzysztof Szczebiot wnioskował o reasumpcję głosowania spowodowaną błędem technicznym. 

Głosowanie zostało anulowane przez Przewodniczącego.

Przewodniczący zarządził powtórne głosowanie.

Radni 11 głosami „za”, 6 głosami „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęli

Uchwałę Nr XXI/143/2020

Ad. 6

Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
określającej zasady nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub czas nieoznaczony.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie tej uchwały w formie tekstu jednolitego na 
następnej sesji Rady Miejskiej.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni 17 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęli 

Uchwałę Nr XXI/144/2020

Ad. 7

Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marta Półtorzycka przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. Przedstawiła również 
poprawkę -  dodanie nowego §3, obecny §3 staje się §4, a treść §3 to Traci moc uchwała Nr



15/105/2019 z dnia 12 listopada 2019 roku w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni 18 głosami „za” przyjęli 

Uchwałę Nr XXI/145/2020

Ad. 8

Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marta Półtorzycka przestawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr IX/74/2019 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 13 czerwca 2019r w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni 18 głosami „za” przyjęli 

Uchwałę Nr XXI/146/2020

Ad. 9

Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacji na lata 2020-2022.

Pan Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Breńko wyjaśnił potrzebę 
wprowadzenia planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacji.

Radna Maria Julita Budrowska zapytała o powód otrzymania projektu uchwały tak późno.

Pan Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Breńko zauważył, że 
wieloletni plan został zaopiniowany przez Radę Nadzorczą miesiąc wcześniej.

Radny Robert Rybiński zapytał o to, czy wodociąg w Starej Kamionce jest ujęty w budżecie.

Pan Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Breńko poinformował, że 
przedsiębiorstwo otrzymało już wyrysy wodociągu oraz przedstawił trasę przebiegu wodociągu.

Opinia Komisji Finansów -  pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi się” przyjęli

Uchwałę Nr XXI/147/2020

Ad. 10

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej przychylił się do prośby Pani Burmistrz o możliwość 
wyjaśnienia sytuacji związanej z problemem śmieciowym w Gminie oraz odnośnie Koronawirusa.



Pani Burmistrz poinformowała, że instrukcje co do Koronawirusa zostały przekazane przez Panią 
Dyrektor Sanepidu Jadwigę Bieniusiewicz. Były to instrukcje odnośnie placówek szkolnych oraz 
oświaty.

Pani Burmistrz poprosiła o odtworzenie krótkiego reportażu odnośnie problemu śmieciowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył XXI sesję Rady Miejskiej w Sokółce.

Protokołował Przewodniczył

Bartłomiej Klim Piotr Karol Bujwicki

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 
Sokółce.


